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“Vlugger, beter en veiliger”

Roger van Boxtel, 2001
minister voor Bestuurlijke Vernieuwing



Eén centrale basisadministratie 
die plaats- en tijdsonafhankelijk 
live werkt



Planning in 2001

Start: 2004

Afgerond: 2007 

Kosten: 25,6 miljoen euro



Planning nu

Afgerond: 2007 2018-2020

Kosten: 25,6 miljoen euro 85 miljoen euro



Afgerond: 2007 2018-2020

Tien jaar te laat.

Het project is 2 twee keer stopgezet. 

Nieuwe naam, nieuwe eisen: Operatie BRP

Kosten: 25,6 miljoen euro 85 miljoen

Meer dan drie keer over budget



Oorzaak?

• Slecht management

• Geen planning

• Geen gedeelde begroting

• De medewerkers hadden niet hetzelfde beeld 
voor ogen

• Taakverdeling was onduidelijk

• Niemand hield de voortgang bij

• Niet koersvast: wijzigingen, wijzigingen



Groter probleem:

• Er is niet één gemeentelijke markt

• Wijzigingen op verzoek van de politiek

• Veel betrokken partijen 



Eén gemeentelijk markt?

• Gemeenten zijn autonoom en verschillen

• Fiatteerknop  
• Rijk: “Ik ga er niet over. Gemeenten moeten dat zelf 

uitmaken.” 

• NVVB: Zet die knop niet in allerlei standen maar 
vertrouw elkaar. 

• Rijk: Nee, iedere gemeente moet in alle situaties de 
volledige vrijheid hebben



“Maar het is beter dan het was”



Wijzigingen 

Iedere wijziging kost extra geld en tijd

– Niet registeren dubbele nationaliteit

– Registeren van lesbisch ouderschap

– Registratie doodgeboren kind (?)



“Het goede nieuws is dat we het wel 
hebben overwogen” 



Veel betrokken partijen 

• 390 gemeenten

• 650 afnemers (soms zijn ze afnemer 
namens…)

– CBS, belastingdienst, inspectiedienst, 
waterschappen

• 6 leveranciers



Kan de basisadministratie wel 
geautomatiseerd worden?



Is dit erg? 

Ja, de basisadministratie is de backbone van de 
e-overheid. Voor een slagvaardige en snelle 
elektronische overheid moet eerst de basis op 
orde.

Nee, want met de centrale kopie werkt ook. 


